

Møtedato: 24. november 2022. Kl. 15:15 –.00.

Møtested: Studiested Fredrikstad, rom: Smia S-502

Til stede med stemmerett:

Nathalie Lunde (HVO)

Signe Marie Berg (HVO)

Madeleine Rasmussen (LUSP)

Marita Stivang (LUSP)

Rakel E. Nesteng (LUSP)

Daniel Nikolai Fiko (IIØ)

Ole Magnus Løve Hansen (IIØ)

Ruben Tuft (IIØ)

Til stede uten stemmerett:

Studentleder Naomi Lunner (AU)

Ina Adele Fiskerstrand (AU)

Thomas Hovland (FIU)

Jenny Brunsgård Ek

Ina Adele Fiskerstrand ordstyrer

Mari Gløckner Gill sekretær, vikar for organisasjonskonsulent

**Saksnr: 101-22 VEDTAK
INNKALLING, SAKSLISTE OG PROTOKOLL**

A) Godkjenning av innkallinger
Forslag til vedtak: Innkallingen godkjennes.
GODKJENT

B) Godkjenning av saksliste, samt oppmelding av saker til eventuelt
Forslag til vedtak: Saksliste med timeplan godkjennes med eventuelt sak:
Eventuelt sak fra AU: Opprettelse av valgkomite
Endring saksliste: sak 104-22 utsettes til etter sak 109-22
GODKJENT med endringer

C) Godkjenning av protokoll fra forrige parlamentsmøte
Protokoll fra forrige møte ligger vedlagt.
Forslag til vedtak: Protokoll vedtas.
GODKJENT

Saksnr: 102-22 VEDTAK

VALG AV MØTELEDER OG ORDSTYRER

Det vises til SpiØs forretningsorden pkt 5.1.

5.1. Møteledelse, herunder ordstyrer og møteleder, velges under valg av møteleder og ordstyrer i hvert møte i SpiØ.

Forslag til vedtak: Arbeidsutvalgets forslag til møteleder er studentleder Naomi Lunner og Ina Adele Fiskerstrand som ordstyrer.

GODKJENT

Saksnr: 103 - 22 ORIENTERING

ORIENTERINGER

A) Arbeidsutvalget:

Studentleder:

Ukemøter

Studentvalg: Rigging av valg, teknisk, markedsføring, promotering, organisatorisk, kontaktet alle innvalgte medlemmer, får ikke tak i 1 – derfor er det ikke oppdatert på nettsidene våre

Medieoppslag: Nrk østfold radio, NRK Oslo-Viken sendinger, Fredriksstad Blad, tema: Studentvalg, Bind og tamponger.

Møte med vannvogna

Jobbet med økonomisøknad, og møter rundt dette

Formelt faglig ledermøte

Stand 1 dag av studentvalget – hadde korona resten av uken, så jobbet mye hjemme

Evalueringssmøte om fadderukene 2022

Digitalt medlemslagsmøte med NSO og andre studentledere

Møte med bedriftshelsetjenesten og HMS-ansvarlig samt vikarierende org.kons om vold og trusler, og hvordan gjøre studentdemokratiet enda mer trygg organisasjon.

Deltatt på ordførerens frokostmøte.

Møte med Halden kommune om studentenes helse – og trivselsundersøkelse

Juleforberedelser med arbeidsutvalget

Dialogmøte med studentsamskipnaden og studentorganisasjonene HSS, FSS og Fagskolen

Møte med assisterende sekretær leder i NSO om ståa på Høgskolen i Østfold, og hva vi trenger

Møte om Ukæ med Halden kommune og AU

Avspark planleggingsdag med AU

Møte med studentombudet om en B-Sak

Møte med Alibi i Fredrikstad

Innkjøp til SpiØ

Arbeidet med studieseminaret 2023

Frivillighetsfest, ordnet med transport og annet

Befaring nytt kontor i Fredrikstad, samt møte angående dette.

Nestleder:

Uke møter

LMU

Valguke

Økonomisøknad

Evaluering av Fadderukene

Forberedelser mot jul

Dialogmøte med SiØ

Ukæ

Rapport

AU møte

Annen møtevirksomhet

Media

Handel

Stand i Fredrikstad

Medarbeidersamtaler

Avsparksplanlegging

Flytting av kontor

Frivillighetsfest

Velferd-og læringsmiljøansvarlig:

Utdanning- og kommunikasjonsansvarlig:

Jeg har dessverre ikke mulighet til å stille på parlamentsmøtet grunnet eksamen. Dette har også påvirket arbeidstid den siste måneden.

Ukemøter

Samarbeidsmøte med SiØ og andre studentorganisasjoner (HSS, FSS, FiV)

AU Møte

Fotografering Jul

Juleforberedelser

Planlegging av avspark

Evaluering Fadderukene 22

UKÆ

UKU møtet 25 desember har blitt flyttet til den 19 desember. Dette er etter jeg selv har gått i ferie og tilsier at jeg ikke vil ha mulighet til å delta. Det blir diskutert om noen skal være min stedfortreder der

B) Studentrådene orienterer

- LUSP

Tillitsvalgtmøte, stand, begynt å hente inn kandidater til utvalg, konkurranser Instagram hver uke fram til jul, begynt å se på rapport.

- IIØ

Lav aktivitet nå.

- HVO

Lite aktivitet, én B-sak, forbereder julekonkurransen, snakket om praksis og tilrettelegging i felles møte, jobbe videre med samarbeidsavtaler med praksis, skal starte med posene med mat osv. – se hvor populært det blir, utvide helsetilbudet er et ønske – jobber med tiltak for å hjelpe også eldre studenter enn 25 år (helsestasjon for studenter)

C) Vikar organisasjonskonsulent

Vært med i møter profilering

Møte med AU

Valgmøter

D) Fadderstyret orienterer.

Ikke aktuelt pr. i dag

E) Studentsamskipnaden orienterer.

Styreopplæring gjennomført, hatt samarbeidsmøte 11.11. med Nord-norsk lederutvikling (om SHOT), møter om klimasystem, vedtak om miljøsertifiseringen Miljøfyrtårn, skal behandle tema for neste samarbeidsmøte – bærekraft et mulig tema.

NY: Thomas Hovland – Fagskolen i Viken: presenterte seg selv, fungerende studentrådsleder for Fagskolen.

F) Høgskolerepresentanter orienterer. Ikke til stede

G) Studentsamfunnene orienterer. Ikke til stede

H) Læringsmiljøkonsulent orienterer. Ikke til stede

I) Ledelsen orienterer. Orientering skriftlig: HiØs strategi mot 2030 nå er vedtatt. Takk til studentene for engasjerte innspill og forslag.

I tillegg er det gitt beskjed om at studentene ønsker å pynte juletre på begge campus. Jeg håper dette ordner seg.

NOKUT sakkyndig komité har vurdert søknad om phd utdanning positivt (mulig dette allerede er orientert), men vi vil vite endelig beslutning 12/12. Det blir markering av evt positivt svar fra NOKUTs styre på begge campus, for alle studenter og ansatte, på nyåret.

J) Andre

Ingen

Saksnr: 105-22 Diskusjon

Årshjul/Årsplan studentparlamentet

AU ønsker innspill fra rådene om hva Studentparlamentet skal arbeide med i 2023. Dette er viktig for arbeidsutvalget at studentparlamentet kommer med innspill til datoer og aktiviteter for året som kommer.

Forslag og diskusjon:

LUSP: ønsker å fortsette med «Sexuka», pride-markering, 17. markering og samarbeidsmøte med andre aktører HiØ. Samarbeidsmøte fadderstyre etter sommer bør gjennomføres. Mål om bedre samarbeid med fadderstyre.

IIØ: Kakedag: hvor nyttig er det? Kostbart og dårlig oppmøte. Muligheter for alternativer for denne?

Angående kakedag: HVO og LUSP: vi oppnår synlighet og kommunikasjon, god eksponering.

Forslag 2: tilrettelegging ved HiØ er mangelfull, hva med en tilretteleggingsmesse en gang pr. semester?

Saksnr: 106-22 Diskusjon

Status økonomi studentrådene

AU ber om at hvert studentråd legger frem sin økonomi for Parlamentet. Her vil vi ha tall, og vi vil ha bruksområder. Dette kan også være god trening til fremlegget av rapporten som skal opp på Studentparlamentsmøte i desember. AU vil også at studentrådene presenterer hva de skal bruke penger på frem mot jul, og hvor mye.

LUSP se vedlegg av ppt

HVO se vedlegg av ppt

IIØ se vedlegg av ppt

Saksnr: 107-22 Diskusjon

Tillitsvalgtordningen

Etter samarbeidsmøtet med SiØ kom det frem at Tillitsvalgtordningen kanskje kunne ha blitt mer fristende å ta del i for studentene. Det kom blant annet frem forslag om å endre tittel på Tillitsvalgte for å gjøre rollen mer attraktiv. Det ønskes at Studentrådene prøver å finne alternativer som vil gjøre det å være tillitsvalgt mer attraktivt. Forslag til navnevalg som er kommet inn tidligere: bytte navn til «klassepresident».

LUSP: frivillighetsfest vår og høst, mat på møter, jul og sommerhilsen, pott til utskrift m.m. skiller seg ut og får noe igjen, ønsker å beholde tillitsvalgt-navn

IIØ: støtter ang valg av navn – beholde tillitsvalgt, gi mer tilbake til de frivillige: rabatt kantine, rabatt arrangementer, gi sum med penger, frivillighetscenter på HiØ – et sted der det var lounge med arbeidsplasser til alle verv å bruke.

LUSP: beholde navnet tillitsvalgt, vise at man setter pris på, gi påskjønnelse. Selv om de er små, blir det satt pris på.

Saksnr: 108-22 Diskusjon

Studiestart 2023

Høsten 2023 kommer det nok en gang ferske studenter til Høgskolen i Østfold. Høgskolen har allerede startet planleggingen av studiestart, og ønsker innspill fra Studentparlamentet.

Hva kan studentparlamentet gjøre ved studiestart 2023 for at studentene skal få en fin start på studieløpet? Hva kan studentparlamentet bistå med under Fadderukene? Forventes at dere kommer med eksempler som har blitt drøftet innad i rådet før Parlamentsmøte.

LUSP: gratis frokost første måneden i studiestart, spill og quiz-kvelder også etter fadderuka – videreføre aktiviteter og ikke bare første uka. Tenke på at det også neste år er pandemi-kull som kommer – fokus på sosialisering på lavterskelnivå.

IIØ: Være mer synlig fra start, involvere tidligere tillitsvalgte – gi folk et ansikt, tillitsvalgte kan også brukes til synlighet ved oppstart i likhet med administrativt ansatte.

Åpningsseremoni: tilpasse målgruppa bedre enn sist, spesielt musikk. God konferansier viktig.

Viktig å være kjappere på når det gjelder klassens time/mer lavterskel-tilbud i klassene tidlig.

Forslag om å separere studiestart og åpningsseremoni. Det blir for mye på en gang slik det er nå.

Saksnr: 109-22 Diskusjon

Status kontrollkomite

Kontrollkomiteen er en komite som skal "holde kontroll" på parlamentet og sørge for at instruksjoner og andre regler innad i parlamentet blir holdt. Arbeidsutvalget ber om en statusoppdatering på hva studentrådene har gjort for å prøve å hente inn medlemmer hit, samt hva planene videre er.

LUSP: spurt tillitsvalgte og spurt noen direkte, fått en mulig «ja». Ønsker mer informasjon å gå ut med til mulige kandidater. Finn dokumenter om komiteen på HiØs nettsider. Det vil bli noe opplæring.

Eventuelle kandidater kan sendes på e-post til studentleder.

Tidligere kandidat har trukket seg.

Saksnr: 104-22 Diskusjon

Skikkethet

Mette Tindvik Hansen (HVO) og Carl Arne Korseberg (LUSP)

Studentparlamentet sine studentråd har tidligere snakket om skikkethetsvurdering og hvordan dette fungerer i praksis. De som jobber med dette kommer på studentparlamentet for å orientere, og det åpnes for spørsmål rundt dette temaet. Studentparlamentet får informasjon om skikkethetsvurdering og får muligheten til å stille spørsmål.

Se masse informasjon her: <https://www.hiof.no/studier/skikkethet/> og årsrapport.

Spørsmål:

Ønske og anbefaling om at informasjon til første år kommer noe senere. Det er nok informasjon de første ukene for nye studenter

Årsrapport blir sendt til Studentparlamentet

Bør komme bedre fram forskjell mellom tvil om skikkethet og bekymringsmelding.

Ønske om at det omhandler skikkethet i undervisning også utenom første semester

Bør mer legges i praksisdokumenter der læringsutbytter beskrives – «vurdert skikkethet»

I hovedsak bør det meldes tvil oftere – senke terskelen for hva som kan/bør meldes inn.

Saksnr: 110-22 Diskusjon

SiØ Bolig

For å bo på SiØ bolig må man tegne en avtale som varer ett kalenderår. Denne kontrakten er ikke mulig å bryte ved mindre en dropper ut av skolen og legger frem bevis på dette. En student har tatt opp denne saken og ønsker at parlamentet skal prøve å påvirke SiØ til å kutte ned denne tiden.

Kontrakten deles ut i møtet til gjennomsyn. Forslag om at det skal innføres oppsigelsestid som er kortere enn dagens ordning. Kun SiØ som opererer med ett års bindingstid.

Kontrakten bør gjennomgås på flere punkt. Den skal revideres i nær framtid og i den forbindelse bør SpiØ være på banen. AU skal samle punkter og sende over til SiØ.

Saksnr: 111-22 Diskusjon

Læringsmiljøpris

Læringsmiljøprisen er en pris LMU deler ut, hvor parlamentet dekker halvparten av summen (Dette tilsier at vi gir de 5000,- kr). Denne prisen deles ut til individer eller grupper som gjør en stor innsats i å forbedre læringsmiljøet ved HiØ.

Perioden for nominasjon er nå mellom 15 november - 15 desember. Hvordan kan parlamentet hjelpe med å få nominasjoner fra både studenter og ansatte?

Det er kommet inn 48 nominasjoner så langt i perioden. Forslag:

Møtepunktene som er laget i «vringle» i Halden - legge ut informasjon der studentene sitter. Finne andre informasjonskilder enn plakater og e-poster som ofte forsvinner i mengden av info på skolen.

Saksnr: 112-22 Orientering

Rapport

Hvert halvår skal studentrådene lage en rapport som viser arbeidet som er gjort for semesteret. Denne skal vises frem til studentparlamentet i desember møtet. Rapporten må startes på så fort som mulig. Malen ligger i teams nå.

Rapporten skal være ferdig til 19. desember.

AU og deretter ledelse skal lese rapporten sammen med årsrapporten fra AU (februar 2023).

Rapporten skal være for hele året. Rådet for HVO før sommeren har utarbeidet egen rapport. Denne flettes inn i ny rapport. Bygg på forrige rapport januar – juni.

Fremlegges i form av powerpoint i møtet.

EVENTUELT

Sak: Valgkomite

Valg av nytt fadderstyre krever et valgstyre (desember – januar). Gjennomgå kandidater til fadderstyre og lage innstillinger.

Alle studenter kan stille og det skal være én leder og fire medlemmer.

Saksnr: 112-22 DISKUSJON

MØTEEVALUERING

For å evaluere møtene i Studentparlamentet ønsker Arbeidsutvalget at det gjennomføres møteevaluering. Møteevalueringen blir holdt med alle møtedeltakerne til stede.

Likte spesielt godt gjennomgang med skikkethetsvurdering, fint møte, LUSP ønsker videre møter angående skikkethet, kunne vært mer diskusjon, litt lite diskusjoner i møtet samtidig som at alle er flinke til å lytte og holde diskusjonen på sporet. Flinke til å holde oss innenfor rammene og bra med to pauser. Ønsker pauser etter tid og ikke etter antall saker. Konkrete diskusjoner i møtet, effektivt og rett på sak. Bra at alle har satt seg inn i alle sakene i dag, godt forberedte til møtet. Bra balansert sakliste også. Husk at alle må tegne seg til innlegg til ordstyrer selv om eksterne holder innlegg.

Møte avsluttet 18.50.

Vedlegg:

Presentasjoner økonomi rådene